
The Canadian Journal of Information and Library Science / La Revue canadienne des sciences de l'information et de bibliothéconomie

Editor / Rédactrice en chef
Heather Hill, Western University

French Language Editor / Éditeur de langue
française
Alexandre Fortier, Library of Parliament

Business Manager / Directrice commerciale
Antonia Pop, University of Toronto Press

Editorial Assistant / Assistant au rédacteur
Philippe Mongeon, Aarhus University

English Book Review Editor / Rédacteur des comptes
rendus en anglais
Deborah Hicks, University of British Columbia

French Book Review Editors / Rédacteurs des
comptes rendus en français
Adèle Paul-Hus, Université de Montréal
Philippe Mongeon, Aarhus University

Translator / traducteur
Christian Allègre

Editorial Board / Comité de rédaction

Ex-Officio Members / Membres d'office

Editor / Rédactrice en chef:
Heather Hill, Western University

President, CAIS-ACSI / Présidente, ACSI-CAIS:
Philippe Mongeon, Aarhus University

Editorial Board Members / Membres du comité de
rédaction

Inge Alberts, University of Ottawa
Leanne Bowler, University of Pittsburgh
Mary Cavanagh, University of Ottawa
Nadine Desrochers, Université de Montréal
Jenna Hartel, University of Toronto
Lynne Howarth, University of Toronto
Tao Jin, Louisiana State University
Kate Johnson, Western University
Heidi Julien, University at Buffalo
Vincent Larivière, Université de Montréal
Michael McNally, University of Alberta
Elaine Ménard, McGill University
Eric Meyers, University of British Columbia
Ali Shiri, University of Alberta
Richard Smiraglia, University of Wisconsin, Milwaukee
Kwan Yi, Eastern Kentucky University

The *Canadian Journal of Information and Library Science* continues the *Canadian Journal of Information Science* and is published by the Canadian Association for Information Science (CAIS). Its purpose is to contribute to the advancement of information and library science in Canada. The Journal is published three times a year in print format and is also available online on Project MUSE. Submissions for publication should be sent to <https://ojs.lib.uwo.ca/index.php/cjils/index>. Orders for single copies should be sent to the University of Toronto Press, Journals Division, 5201 Dufferin Street, Toronto, ON M3H 5T8, Canada. Tel.: 416 667-7810. Beginning in 2019, with volume 43, the journal is published three times a year. For subscription rates and information, please visit www.utpjournals.press.

Personal or institutional members of CAIS receive the journal free of charge as benefit of membership.

ISSN 1195-096X (print)
ISSN 1920-7239 (online)

La Revue canadienne des sciences de l'information et de bibliothéconomie continue la *Revue canadienne des sciences de l'information* et est publiée par L'Association canadienne des sciences de l'information (ACSI). Son objectif est de contribuer à l'avancement des sciences de l'information et de la bibliothéconomie au Canada. La revue est publiée trois fois par an en format papier et est également disponible en ligne sur Project MUSE. Les manuscrits peuvent être soumis à <https://ojs.lib.uwo.ca/index.php/cjils/index>. Pour commander un numéro s'adresser à University of Toronto Press, Département des revues, 5201 rue Dufferin, Toronto, ON M3H 5T8, Canada. Tél. : 416 667-7810. Depuis le volume 43 (2019), la revue est publiée trois fois par an. Pour les tarifs d'abonnement et autres renseignements, visitez www.utpjournals.press.

Les membres individuels et institutionnels de l'ACSI reçoivent la revue sans frais supplémentaires dans le cadre de leur abonnement.